
ZAPISNIK SVETA STARŠEV 

  

prve seje sveta staršev osnovne šole Toneta Čufarja Jesenice v šolskem letu 2012/2013, ki je 
bila v sredo, 26.9.2012 ob 18.00 uri  v zbornici šole. 

PRISOTNI: Priložena lista prisotnosti (priloga 1) 

Opravičeno odsotni: 

DNEVNI RED: 

1.       Pregled zapisnika prejšnje seje 

2.       Učni in vzgojni rezultati 

3.       Letni delovni načrt  

4.       Organizacija vzgojno  izobraževalnega programa za šolsko leto 2012/2013 

5.       Razno 

K TOČKI 1 

-          Varna pot do šole (ustrezne označbe, parkirišča, interventne poti) še ni urejena 
.Nekoliko se zatika tudi pri sodelovanju pristojnih inštitucij (občina, policija) saj šola se 
vedno čaka na zeleno luč in odobritev potrebnih denarnih sredstev. Varna pot do šole naj bi 
bila tako predvidoma urejena do začetka jesenskih počitnic. 

-          Problematika parkiranja pred šolo in v njeni okolici je se vedno aktualna – šola  ni 
dolžna zagotoviti parkirnih prostorov za učitelje in starše.  

-          Problem z neplačniki se vedno ostaja in neplačnikov je vedno več kljub temu, da se 
tudi šola po najboljših močeh trudi, da v končni fazi ne pride do izvršbe (pozivi in opozorila). 
Malica je sestavni in obvezen del osnovnošolskega izobraževanja, kosilo pa ne in učenec ni 
upravičen do kosila, ce niso poravnane finančne obveznosti. V primerjavi z lanskim letom je 
približno 70 do 80 kosil na dan manj kot lani.   

K TOČKI 2  

-          V 1. In 2. razredu so posamezni učenci, ki izkazujejo primanjkljaj na posameznem 
učnem področju in imajo odločbe o dodatni strokovni pomoči. Eden izmed pogojev za izdajo 
te odločbe pa je tudi ta, da je učenec obiskoval tako dopolnilni pouk kot tudi bil deležen 
individualne pomoči.  

-          Dopolnilni pouk: navkljub pisnim obvestilom za starše je veliko število primerov, ko 
učenci tega enostavno ne izrabijo. Otroke je vsekakor potrebno spodbuditi, da obiskujejo 
dopolnilni pouk, podpora in spodbuda staršev pa je v tem primeru ključnega pomena.  



 

-          v enem izmed 7.razredov je se vedno prisotna vedenjska problematika, a v primerjavi z 
lanskim letom je zaznati rahlo izboljsanje          

 

K TOČKI 3  

-  Projekt čiščenja igrišč in okolice šole  
- Varnost šolskih poti 
- Novi računalniki 
- 24.06.2013 – navodilo s strani Ministrstva: pouk, proslava, spričevala 
- Dietna prehrana – pripravlja se za malice, ne pa za kosila 
- Zaradi porodniškega dopusta bo od sedaj nov zobozdravnik iz Ljubljane 
- Sodelujemo v projektu mreže zdravih šol 
- Sodelovali bomo pri teku za otroke avtiste 

 

K TOČKI 4 

V vzgojno izobraževalnem procesu bodo v šolskem letu 2012/2012 prisotne naslednje oblike 
dela: 

-          od 4.- 8. razreda so učenci po novem razdeljeni v heterogene skupine. To so manjše 
skupine učencev z različnim predznanjem. 

-          Reorganizacija letosnjih 2.razredov iz prejsnjih 4 v letosnje 3 razrede je potekala brez 
vecjih posebnosti in brez vecjih pretresov tako za ucence kot starse. Razdruženi pa so bili vsi 
oddelki in ne samo eden. Oddelki imajo letos po 26 učencev.  

-          Pouk se po novem zacenja ob 08.20 h, jutranje varstvo je organizirano od 06.15 – 
07.15 h.  

-          Odsotnost učencev pri pouku: vkolikor bo odsotnost trajala 5 dni ali več, je to potrebno 
prej povedati. S tem namenom se bodo vpeljali tudi enotni obrazci, ki se predhodno izpolnijo. 

 

K TOČKI 5  

-          Glede izvedbe sole v naravi: Ministrstvo za solstvo za vsakega ucenca prispeva 67 €. 
Ce bo od tega zneska po koncnih izracunih kaj ostalo, se bodo koncni zneski na poloznicah 
temu primerno zmanjsali. 

-          Za vse tiste starše, ki so v hudi finančni stiski pa velja, da podajo vlogo za 
sofinanciranje tabora iz šolskega sklada, ki je bil ustanovljen tudi v te namene. Komisija 
obravnava in pregleda vse vloge in če so upravičene, odobri sofinanciranje iz šolskega sklada. 



En del stroškov (vsaj 1 obrok) plačajo starši. Kljub socialni stiski posameznih družin je 
udeležba na taborih zadovoljiva. 

-          Aktiv učiteljic angleškega jezika je sestavil in med učence razdelil list z  navodili za 
delo pri angleškem jeziku. Z razdeljeno verzijo se ga.ravnateljica ni povsem strinjala in je 
predhodno tudi ni povsem odobrila, saj se med drugim dotika teme ocenjevanja domacih 
nalog, ki so najbolj problematične pri predmetih slovenščine, matematike in angleščine. 
Projekt bolj natancnega preverjanja domacih nalog je vsekakor dobrodošel in da se določeni 
rezultati pokažejo, je v prvi vrsti potrebna prav ustrezna motivacija učiteljev. Ravnateljica: 
domače naloge z namenom! Dogovor aktiva: delalo se bo predvsem na resnem pristopu 
učiteljev do tega, da otroci dejansko pišejo domače naloge (pregledovanje in popravljanje 
nalog, zapisovanje v redovalnico o točnosti le-teh, naloge naj bodo bistvene za snov ...). Pri 
vsem tem pa ne gre izpustiti tudi pomembnost sodelovanja staršev s šolo pri spodbujanju 
otrok za pisanje domačih nalog.  

-          Ena izmed sodelujočih je ponovno odprla problematiko, ki se dotika načina dela 
določene učiteljice angleškega pouka (nejasna navodila za delo v 4.razredu). Mnenja na to 
temo so med udeleženimi in starši na splošno deljena, dejstvo pa je, da problem o(b)staja.  

-          Otroci, ki v šolo pridejo z avtobusom iz Plavškega Rovta in Hrušice – po navedbah 
Alpetour-ja se otroci med vožnjo ne privežejo, večkrat pride tudi do prerivanja na avtobusu. 
Sledila bodo navodila za učitelje, da se z učenci pogovorijo o varnosti med vožnjo na 
avtobusu. Izpostaviti je potrebno še naslednje: pri prevozu otrok iz Plavškega Rovta gre za 
redno linijo, ki je bolj ali manj usklajena s šolskim poukom. Voznega reda nikakor ni mogoče 
usklajevati glede na posamezne želje staršev in šola nima vpliva na vozni red. Za prevoz v 
prvi vrsti ni odgovorna šola sama ampak je občina dolžna organizirati prevoz.  

-          Vprašanje ene izmed udeleženk: zakaj OŠ Tone Čufar za razliko do OŠ Prežihovega 
Voranca in OŠ Koroška Bela ni del elektronskega sistema, ki staršem omogoča direkten 
vpogled oz.obveščanje o ocenah . Ravnateljica: nismo in vsaj še do leta 2013 še ne bomo del 
tega sistema, ker je glede na izkušnje drugih šol in po lastni presoji šole to v vseh pogledih 
prevelik zalogaj. 

-          Pripombe na neažurnost in neaktivnost spletne strani šole, ki pa naj bi se v bodoče 
izboljšala. Ravnateljica: polovica učiteljev je bila deležna izobraževanja na temo nalaganj 
vsebin na spletno stran.  

 -          Po navedbah ene izmed udeleženk naj bi bila cena šolskih potrebščin in del.zvezkov 
za našo šolo med najdražjimi. Po mnenju ravnateljice se nahajamo v zlati sredini. 

-          Primernost nabora knjig za bralno značko v 8. in 9.razredu – deljena mnenja staršev.  

-          Narobe sprintana spričevala v lanskem 5.C razredu: prišlo je do računalniške napake, 
nekateri starši so (na lastno željo) za svoje otroke  že dobili nova spričevala, za ostale pa bodo 
naknadno pripravljena nova spričevala.  

 

Seja je bila končana nekaj minut čez 20.00 uro. 



  

Predsednica sveta staršev 

Polona Berglez 

  

Zapisala 

Sabina Čaušović Blekić  

 


